



# MARQUIS DE CHASSE

BORDEAUX  
APPELLATION D'ORIGINE PROTÉGÉE



Au XVIII<sup>ème</sup> siècle, la chasse à courre était un art de vivre réservé à la noblesse. Le MARQUIS de CHASSE, passionné par cette discipline, invitait régulièrement ses amis dans sa demeure bordelaise pour de grandes vèneries. À l'issue de ces journées, le tableau de chasse était servi au cours d'un généreux banquet accompagné de grands vins de Bordeaux.

*In the 18<sup>th</sup> century, hunting with hounds was a way of life reserved for the nobility. The MARQUIS de CHASSE had a passion for it and would regularly invite his friends to his house in Bordeaux to go out on the chase with their pack. At the end of the day, the game they had bagged was served at a generous banquet washed down with fine Bordeaux wines.*

#### NATURE DES SOLS / TYPE OF SOIL

Argilo-calcaire - Clay-limestone

#### ENCÉPAGEMENT / VARIETALS

60% Merlot, 30% Cabernet Sauvignon, 10% Cabernet Franc

#### DÉGUSTATION / TASTING NOTES

Ce Bordeaux se pare d'une robe grenat de bonne intensité avec des reflets violacés. Le nez, très élégant, s'oriente sur des notes de fruits rouges tels que la groseille ou la framboise. La pureté du fruit ressentie au nez laisse présager d'une belle amplitude en bouche. L'attaque est franche, délicate et bien ronde. Le milieu de bouche dévoile des tanins puissants mais très soyeux et on retrouve les sensations perçues au nez. Servi à une température de 16° à 18°C, il se mariera très bien sur des viandes rouges ou des fromages de caractère.

*This Bordeaux boasts a garnet-red colour with good intensity and purplish tints. The highly elegant bouquet rolls out red fruit scents, such as redcurrant and raspberry. The purity of the fruit in the bouquet announces a lovely full sensation on the palate. The attack is clean, delicate and well rounded. In mid-palate, powerful yet silky tannins are revealed and we find the same sensations as on the nose. Served at a temperature of 16° to 18°C, it goes beautifully with red meat or stronger-tasting cheeses.*

[www.marquisdechasse.com](http://www.marquisdechasse.com)